
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Poznań, 24.01.2023 r. 
 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 
 
 

INTERPELACJA 
 

w sprawie: ws. Sytuacji kadrowej w Straży Miejskiej 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Od kilku lat obserwujemy nakładanie przez ustawodawcę nowych zadań i obowiązków na 
Straż Miejską. M. in. Od 30 sierpnia 2021r. strażnicy miejscy otrzymali uprawnienia karania 
mandatami kierujących hulajnogami elektrycznymi, urządzeniami transportu osobistego i 
rowerzystów.  
 
Czy w związku z nowymi zadaniami oraz sygnałami o brakach kadrowych w Straży Miejskiej 
proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 
 

1. Czy w najbliższym czasie pracownicy Staży Miejskiej miasta Poznania zostaną objęci 
podwyżkami wynagrodzenia? 

2. Czy występują problemy z naborem kandydatów do Straży Miejskiej? 
Jeżeli tak to czy istnieje możliwość wystąpienia przez Pana Prezydenta z propozycją 
zmian w obecnej ustawie strażach gminnych (miejskich) w części dot. Minimalnych 
wymogów do pracy w Straży Miejskiej poprzez obniżenie wieku z 21 lat do 18 lat? 
Podobne rozwiązanie obowiązuje w Policji czy też w wojsku, gdzie dolną granicą 
wieku jest osiągniecie pełnoletności. 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


